
 

Aan de gemeenteraadsleden 
Paul Van Miert, burgemeester 
Francis Stijnen, schepen 
Jan Van Rompuy, commissiesecretaris 
Kris Vreys, IOK 
Ellen Leys, IOK 
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 uw kenmerk  ons kenmerk  contactpersoon  datum 
    Commissie 1  Jan Van Rompuy  vrijdag 8 januari 2021 
 telefoonnummer     e-mail   

 014 44 33 42     jan.vanrompuy@turnhout.be 

 
Commissie 1 
 
Geachte mevrouw 
Geachte heer 
 
 
Wij nodigen u vriendelijk uit op de vergadering van commissie 1.   
Als gevolg van de Corona-crisis zal alles digitaal verlopen (zie link onderaan) 
De commissie vindt plaats op donderdag 14 januari  2021 om  19:30  uur. 
 
Agenda: 
- Goedkeuring verslag vorige vergadering 
- Kempenpact 2030 
- Kosteloze overdracht voor algemeen nut van wegenis- en infrastructuurwerken - Waterjufferstraat 
- Kosteloze overdracht grond hoek Steenweg op Tielen – Tieblokkenlaan 
- Beheersovereenkomst met Bisdom voor aanplanting en beheer bomen domein Sint-Pietersinstituut 
- Huur ruimte Europeiongebouw voor Samenlevingsopbouw en Huurdersbond 
- Niet uitoefening van het recht op voorkoop naar aanleiding van de verkoop van het erfpachtrecht op 

de woning Begijnhof  
- Nominatieve lijst subsidies 
- Vraag van raadslid Peter Roes: 

Overlast door het parkeren van vrachtwagens Slachthuisstraat domein Frac : 
De stad Turnhout gaat het parkeerverbod voor vrachtwagens op de FRAC-terreinen controleren 
en handhaven. Dat heeft het schepencollege laten weten nadat een buurtbewoner afgelopen 
maandag in RTV Vandaag het probleem aankaartte. Data 22/12/2020  -23/12/2020 
Op 2 januari is er een meldingsbord gezet , en zou men snel gaan verbaliseren. 
Vandaar volgende vragen rond deze problematiek: 

- Is er intussen contact geweest met de bewoner/buurt die de problematiek aangebracht 
heeft/ hebben. 

- Hoe komt het dat er geen antwoorden gegeven zijn op het schrijven van de bewoner 
(mail dateert van 6/7/2020) comunicatie is toch zo belangrijk. 

- Wat heeft de politie gedaan sinds de toezegging om de controleren en te handhaven. 
- Is  intussen alle afval end opgeruimd zodat men met een zuivere plaats terug kan 

starten? 
- Is het probleem nu helemaal van de baan? Zo ja wat gaat de stad doen om niet terug 

in het oude te vervallen. 
- Heeft de stad weet van de eindbestemmingen van die transporten ? 
- Wordt er contact genomen met de bedrijven om oplossingen te vinden voor het 

stationeren van hun voertuigen  op het eigen terrein ? 



- Parkeren van vrachtwagens op openbaar domein ipv op eigen bedrijfsterrein kan 
leiden tot ongelijke concurrentie met bedrijven die wel investeren in infrastructuur voor 
het stationeren van hun voertuigen op eigen terrein ? 

- Punten agenda Gemeenteraad en Raad Maatschappelijk Welzijn 
- Uit het college 
 
Met vriendelijke groeten 
 
Paul Moelans 
Commissievoorzitter 
 
 

Let op: digitale commissie 
 
Deelnemen via deze link: 
https://zoom.us/j/975449993?pwd=UWpCSGhRY1hrZXkwdUFwRWY4ZXZPUT09 
 


